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Protokół Nr: RM.0002.11.2020.JP 

 

Nazwa sesji:  XXVIII Sesja Rady Miejskiej   

Data sesji:  30.11.2020 

Numer sesji:  RM.0002.11.2020.JP 

Miejsce w którym odbyła się sesja:  Hrubieszowski Dom Kultury, ul. 3 Maja 7  

Godzina rozpoczęcia:  10:00 

Godzina zakończenia:  11:40 

 

Lista radnych obecnych na sesji: 

1. Danuta Kowalska 

2. Leszek Tarnawski 

3. Ryszard Wiech 

4. Czesława Nowak 

5. Anna Naja 

6. Barbara Wierzchowska 

7. Iwona Świstowska 

8. Leszek Kryszczuk 

9. Zbigniew Lebiedowicz 

10. Józef Bojarczuk 

11. Andrzej Guz 

12. Marian Cisło 

13. Artur Danilczuk 

14. Wiesław Bańka 

Oprócz radnych na sesji obecni byli: Burmistrz Miasta Marta Majewska, Zastępca 

Burmistrza Paweł Wojciechowski, Sekretarz Monika Podolak, Skarbnik Marta Woźnica, 

Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Marta Szopa, Kierownik 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Dariusz Korneluk, Kierownik Centrum Obsługi 

Przedszkoli Barbara Harapiuk, inspektor ds. społecznych Wioletta Pietrusiewicz oraz 

mieszkańcy. 

Lista przerw w trakcie obrad 

Czas rozpoczęcia Czas zakończenia 

11:17:16 11:28:12 
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1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

Otwarcia XXVIII sesji Rady Miejskiej w Hrubieszowie dokonała Przewodniczący 

Rady Miejskiej Anna Naja, która na podstawie listy obecności (w załączeniu) stwierdziła 

prawomocność obrad oraz powitała zebranych. Przypomniała, także o konieczności 

zachowania niezbędnych środków ostrożności, w tym o używaniu maseczek i zakładaniu 

rękawiczek podczas korzystania z mównicy. 

2. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący A. Naja zapytała zebranych czy mają uwagi do zaproponowanego 

porządku obrad, a wobec ich braku stwierdziła przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVII sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Naja zapytała radnych czy mają uwagi do 

protokołu z XXVII sesji, a wobec ich braku zarządziła imienne głosowanie w którym 

protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Iwona Świstowska Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 
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Wiesław Bańka Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnych umów dzierżawy 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Naczelnik M. Szopa. 

 Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją i zarządziła 

imienne głosowanie, w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Andrzej Guz Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody Burmistrzowi 

Miasta Hrubieszowa na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy ul. Polnej 10/15  

w Hrubieszowie z jednoczesną sprzedażą udziału w gruncie 
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Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Naczelnik M. Szopa. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinie Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją i zarządziła 

imienne głosowanie, w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Wiech Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody Burmistrzowi 

Miasta Hrubieszowa na sprzedaż nieruchomości gruntowej położonej w Hrubieszowie, 

oznaczonej numerami działek 1183/24 obręb Śródmieście oraz 3226/2, 3226/4, 3226/5  

i 3226/7 obręb Podgórze 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Naczelnik M. Szopa. 

 Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  
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 Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją i zarządziła 

imienne głosowanie, w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Marian Cisło Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 

Hrubieszów 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Naczelnik M. Szopa. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Osoby proszące o głos 

Ryszard Wiech 

Marta Majewska 
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W dyskusji radny R. Wiech stwierdził, że wniosek Parafii pw. Ducha Świętego jest 

miastu bardzo na rękę, ponieważ gdyby nie ten wniosek musielibyśmy stanąć przed 

koniecznością wydatkowania istotnych środków na budowę cmentarza komunalnego, więc ze 

względu na ten wniosek będzie głosował za podjęciem uchwały. 

W uzupełnieniu Burmistrz M. Majewska poinformowała, że wniosek parafii jest 

jednym z elementów działań, które miasto podejmuje w tym zakresie dodając, że nie 

wyeliminuje to konieczności podjęcia w przyszłym roku decyzji o budowie cmentarza 

komunalnego przy ul. Nowej, ponieważ jest to zadanie własne gminy.   

Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zarządziła imienne 

głosowanie, w którym uchwała została podjęta jednogłośnie.  

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 
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8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia miesięcznej kwoty dotacji 

na działalność Centrum Integracji Społecznej w Mienianach w 2021 roku 

Projekt uchwały wraz uzasadnieniem przedstawił Kierownik D. Korneluk. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Osoby proszące o głos 

Ryszard Wiech 

W dyskusji radny R. Wiech stwierdził, że zmiana w sposobie finansowania CIS  

z rocznej na miesięczną jest dobra.  

Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zarządziła imienne 

głosowanie, w którym uchwała została podjęta jednogłośnie.  

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Wiech Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 
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9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy 

Miejskiej Hrubieszów z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2021 rok 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem omówiła inspektor W. Pietrusiewicz. 

Przedstawiła ponadto wyniki konsultacji oraz pozytywną opinię Gminnej Rady 

Pożytku Publicznego projektu Programu.  

Zastępca Przewodniczącego Komisji Kultury Fizycznej, Spraw Społecznych, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa radny A. Guz przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Wiech 

W dyskusji radny R. Wiech powiedział, że możnaby w projekcie uchwały wprowadzić 

zmiany redakcyjne polegające na połączeniu podpunktów, jednak nie zgłosił wniosku 

formalnego w tej sprawie.  

Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zarządziła imienne 

głosowanie w którym uchwała została podjęta jednogłośnie.  

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Artur Danilczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Anna Naja Jestem za 
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Leszek Kryszczuk Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały 

budżetowej na rok 2020 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik M. Woźnica. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Osoby proszące o głos 

Paweł Wojciechowski 

Marta Majewska 

Leszek Tarnawski 

Ryszard Wiech 

W dyskusji radny R. Wiech powiedział, że jeżeli wpłynęło na nasze konto 2,5 mln zł 

to trzeba się cieszyć, bo o tyle zmniejszy się zadłużenie wynoszące ponad 35 mln zł. Zapytał 

także czy pracownicy MBP i HDK otrzymują trzynaste pensje.  

Zaproponował także, żeby na czas pandemii przekazać szpitalowi kontener, który 

dotychczas wykorzystywany był przez HOSiR do obsługi miejskiego lodowiska i parku 

linowego.       

 Radny L. Tarnawski powiedział, że trzeba się cieszyć, że do budżetu miasta wpłynęło 

2,5 mln zł z rezerwy budżetu państwa podkreślając, że nie wpłynęły one same i podziękował 

oraz pogratulował Burmistrz M. Majewskiej i całemu Urzędowi Miasta za znalezienie tych 

funduszy. Dodał, że podejrzewa, że to nie jest to ostatnie Pani Burmistrz. 

  Burmistrz M. Majewska poinformowała, że przepisy nie przewidują wypłaty 

trzynastego wynagrodzenia pracownikom instytucji kultury oraz że Dyrektor SP ZOZ nie 

zgłasza potrzeby otrzymania kontenera. Podkreśliła, że jest w stałym kontakcie z Dyrektorem 

a cała strefa przy SP ZOZ w pełni zabezpiecza jego potrzeby.  

 Zastępca Burmistrza P. Wojciechowski powiedział, że radny R. Wiech używa słów 

mających wywołać niepokój, że jest duże zadłużenie a sytuacja miasta się pogarsza.  
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Zwrócił uwagę, że miasto zadłuża się, żeby korzystać ze środków zewnętrznych na 

inwestycje, a aktualne zadłużenie nie jest wysokie w kontekście wysokości budżetu miasta.     

Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zarządziła imienne 

głosowanie, w którym uchwała została podjęta przy jednym głosie przeciwnym.  

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 92,86% 

Jestem przeciw 1 7,14% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Andrzej Guz Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem przeciw 

Wiesław Bańka Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2020 - 2034 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik M. Woźnica. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinie Komisji w sprawie projektu uchwały. 
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Osoby proszące o głos 

Ryszard Wiech 

Paweł Wojciechowski 

Marta Majewska 

Ryszard Wiech 

W dyskusji radny R. Wiech powiedział, że dochody bieżące budżetu w porównaniu do 

wydatków są znacząco niższe niż te, które były zaplanowane dodając, ze niższy będzie koszt 

obsługi długu. Podkreślił, że zadłużenie w przyszłym roku będzie wyższe od zaplanowanego, 

ponieważ zostaną podjęte kolejne zobowiązania finansowe. Dodał, że głosował przeciwko  

poprzedniemu projektowi i będzie też głosował przeciwko temu. 

   W odpowiedzi Skarbnik M. Woźnica poinformowała, że kwoty dotyczące budżetu 

2021 roku ujęte w projekcie procedowanej uchwały nie są skorygowane o kwoty projektu 

uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2034 podkreślając, że 

procedowany projekt nie został zaktualizowany o kwoty zawarte w projekcie tej uchwały, 

ponieważ nie wymaga tego ustawa o finansach publicznych oraz że są to dwie różne uchwały. 

Zastępca Burmistrza P. Wojciechowski stwierdził, że radny R. Wiech błędnie 

interpretuje dane podkreślając, że budżet jest trzymany w ryzach. Przypomniał po raz kolejny, 

że zaciąganie zobowiązań jest konieczne na wkład własny przy korzystaniu ze środków 

zewnętrznych. Dodał, że powiat w przeszłości w ogóle nie zaciągały kredytów, czym 

szczyciły się jego władze, ale skutek jest taki, że nasz powiat jest najbardziej 

zmarginalizowanym powiatem w województwie lubelskim.  

Zapytał ponadto radnego dlaczego się nie zastanowi dlaczego powiat nie dofinansował 

budowy krytej pływalni z której korzystać będą  wszyscy mieszkańcy powiatu. Podkreślił, że 

są powiaty, które postąpiły właściwie, czyli wsparły swoje miasta w budowie takich 

inwestycji.  

 Burmistrz M. Majewska zapytała czy radny R. Wiech jest przeciwny wprowadzeniu 

do budżetu dotacji, którą miasto otrzymało od rządu. Przypomniała, że kiedy na poprzedniej 

sesji była podejmowana jedna z uchwał radny był za wydatkowaniem dodatkowych środków 

z budżetu miasta na remont nieruchomości przeznaczonej do sprzedaży.  

 Radny R. Wiech powiedział, że jesteśmy jednym z dwudziestu najbiedniejszych miast 

oraz, że szkoda byłoby nie wykorzystać środków rządowych na drogi. Dodał, że nie był 

przeciwny basenowi w ogóle, ale był przeciwny takiemu basenowi, basenowi ponad stan, był 

natomiast za basenem na miarę naszego miasta.            
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 Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zarządziła imienne 

głosowanie w którym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

  Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Artur Danilczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Po głosowaniu radny R. Wiech poinformował, że w wyniku pomyłki przez nieuwagę 

zagłosował za podjęciem uchwały, a nie przeciw jak zapowiedział wcześniej. 

Następnie Przewodniczący A. Naja zarządziła przerwę. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

kryteriów postepowania rekrutacyjnego do przedszkoli prowadzonych przez Gminę 

Miejską Hrubieszów, przyznania im punktacji oraz określenia niezbędnych 

dokumentów do potwierdzenia tych kryteriów 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Kierownik B. Harapiuk. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Prawa i Administracji radny M. Cisło 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  
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Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zarządziła imienne 

głosowanie w którym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uznania skargi na działalność 

Burmistrza Miasta Hrubieszowa za bezzasadną 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Przewodniczący Rady Miejskiej 

A. Naja, podkreślając, że Spółce dla Zagospodarowania Wspólnoty Gruntowej „Michałówka” 

nie przysługuje prawo do skargi, ponieważ nie jest stroną w rozumieniu ustawy kodeks 

postepowania administracyjnego. 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji radny R. Wiech przedstawił opinię 

Komisji podjętą w formie uchwały w sprawie uznania skargi na działalność Burmistrza 

Miasta Hrubieszowa za bezzasadną. 
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Podziękował także Wydziałowi Nieruchomości i Planowania Przestrzennego za 

przygotowanie dogłębnej informacji na temat podziału działek, których dotyczy skarga.    

Dodał, że Spółka nie miała uprawnień, żeby występować ze skargą oraz że dla niego 

ważniejsze jest, że droga ma nieuporządkowany stan prawny a jej właścicielami są trzy 

podmioty. Podkreślił, że mieszkańcy mają zapewniony dojazd do swoich działek. 

Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zarządziła imienne 

głosowanie, w którym uchwała została podjęta przy jednym głosie wstrzymującym się. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 92,86% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 1 7,14% 

 

Radny Oddany głos 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Wstrzymuje się 

Marian Cisło Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

14. Wolne wnioski 

Nie zgłoszono żadnych wolnych wniosków. 

15. Zamknięcie sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Naja zamknęła XXVIII sesję o godz. 11:40. 
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Materiał wideo z XXVIII sesji dostępny jest na stronie internetowej Urzędu Miasta 

Hrubieszów. 

Protokolant      Przewodniczący Rady Miejskiej 

       Janusz Policha           Anna Naja   


